
EEN NIEUW RECORD!
door Christiaan (panelmedewerker) en  
Rachel (projectmedewerker)

In samenwerking met administratiekantoor Figaro 
(Lister), zijn alle papieren vragenlijsten van ons 
onderzoek ‘Vinden wat je nodig hebt' weer ingevoerd. 
We zitten dit jaar op 318 ingevulde vragenlijsten; dat is 
een nieuw record voor Meetellen!

Dat betekent natuurlijk ook veel invoerwerk, maar het 
was erg leuk om samen te doen. De mensen die de 
vragenlijsten hebben ingevuld gaven goede tips en 
belangrijke meningen. Wij hebben alles in groepjes 
van twee nauwkeurig ingevoerd. Nu ze allemaal in 
de computer zijn gezet kan de analyse door onze 
onderzoekers Jacko en Marieke beginnen. Daarna 
wordt er een rapport van gemaakt, dat wij dan 
weer gaan presenteren aan de gemeente en andere 
belanghebbende organisaties. 

De mensen die wij ontmoeten geven graag hun 
mening, ieder op zijn eigen manier en in zijn eigen 
tempo, super! 

Verdiepende gesprekken
Tijdens ons onderzoek proberen we altijd zo veel 
mogelijk verschillende mensen te spreken, zodat we 
allerlei ervaringen en meningen kunnen verzamelen en 
mee kunnen nemen in ons rapport. Om op een aantal 
onderwerpen dieper in te kunnen gaan, houden Jacko 
en Marieke met een aantal mensen nog een interview. 
Dit jaar waren dat er 15. Deze gesprekken zijn heel 
belangrijk, omdat hier toch weer andere dingen naar 
voren komen dan bij de vragenlijsten. Hartelijk bedankt 
voor iedereen die hieraan mee heeft gewerkt!
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Iedereen heel hartelijk bedankt! 
Zoveel mensen hebben ons laten weten wat zij vinden 
van de activiteiten die in hun wijk worden georganiseerd 
en of zij gebruik maken van de financiële regelingen 
die er bestaan in de stad. Sommige vragen waren best 
ingewikkeld, maar uiteindelijk is het de meesten toch 
gelukt om ze te beantwoorden! Gelukkig maar, want 
zo kunnen wij alle ervaringen en tips weer doorgeven 
aan de gemeente, zodat in de toekomst hopelijk nog 
meer mensen gebruik kunnen maken van alles wat er 
aangeboden wordt. Onder degenen die de vragenlijst 
hebben ingevuld hebben we 20 cadeaubonnen verloot. 
Marco, Jacques, Wim, Joey, Robin, Dennis en iedereen 
die heeft meegedaan: nogmaals hartelijk bedankt voor 
jullie medewerking!

Teamwork: Erik en Pjotr voeren samen vragenlijsten in

Prijswinnaars nemen hun cadeaubon in ontvangst 

Marieke interviewt Guillaume
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EVEN VOORSTELLEN
door Pieter (panelmedewerker)

Mijn naam is Pieter Poorter en ik ben recent als vrij-
williger aangehaakt bij Meetellen. Aangezien ik vorig jaar 
naar Utrecht ben verhuisd, geeft mij dit de gelegenheid 
om Utrecht en haar bewoners in alle facetten te leren 
kennen. Niet dat Utrecht mij geheel vreemd is hoor, ik 
heb er als kind gewoond en op de middelbare school 
gezeten. Ik ben iemand
die nieuwsgierig en be-
dachtzaam is. Ik leer graag 
door boeken te lezen, naar
lezingen en discussiebij-
eenkomsten te gaan of
podcasts te luisteren. Verder 
vind ik het leuk om hard te 
lopen, films en series te 
kijken en nieuwe steden 
te ontdekken. Ik hoop dat
ik bij Meetellen kan leren wat de stad Utrecht en alle 
bewoners zoal bezighoudt en vooral ook het waarom 
daarvan. Vorige week was ik voor het eerst bij een 
presentatie van Meetellen op het Stadskantoor voor 
wethouders van het Utrechts college en ik vond de 
uitwisseling daar buitengewoon interessant. Ik hoop dat 
ik voor de volgende presentaties van Meetellen ook mijn 
steentje bij zal kunnen dragen.

DANSEN, DANSEN DANSEN
door Ceriel (panellid)

Als ik ‘disco’ zeg, weten veel mensen wel wat ik bedoel. 
De GGZ disco heeft een mooi verleden en draait nu bij 
de Stichting Wij3.0. De disco is ooit aan de Oudegracht 
bij Altrecht begonnen. Twee patiënten die ambulant 
woonden, startten in 1999 met de disco en ikzelf, Ceriel, 
ben er in 2005 bij gekomen. 

De GGZ disco start vroeg in de avond en tot ongeveer 
22 uur is het een gezellige bedoening. Het feest bestaat 
nu uit 4 dj's en we draaien muziek uit alle tijden. De 
vrijwilligers van de disco krijgen begeleiding van Wij 
3.0 voor het overleg en het organiseren. Ook komen we 
af en toe bij elkaar om even bij te praten. Je bent ook 
van harte welkom! Je hoeft geen deelnemer te zijn van 
Wij3.0, maar de disco is wel alleen bedoeld voor mensen 
uit de GGZ. Hartelijke groeten en wie weet tot ziens!

EEN U-POLIS VOOR ALLE 
UTRECHTERS?
door Corrie (panelmedewerker)

Ellen van der Vorst (gemeente Utrecht afdeling MO) was 
25 januari op de Stadsbrug voor een klankbordgroep 
met panelleden van Meetellen. Samen met haar collega 
Jessie Steenis(afdeling W&I) die er online bij was, stelden 
zij vragen over het idee van de gemeente om een 
adviespunt voor zorgvragen op te zetten. Dat zijn één 
of meerdere punten in de stad waar mensen vragen 
kunnen stellen over hun gezondheid; dan hebben we 
daar onze behandelaars of begeleiders niet voor nodig. 
We spraken over logische plekken en of wij daar zelf 
behoefte aan hebben. 

Wij vinden het belangrijk dat als zo’n plek er komt, 
bijvoorbeeld in de bibliotheek, je er dan op bepaalde 
tijden naar toe kunt gaan of naar kunt bellen. Het zou 
fijn zijn als je daar dan met iemand kunt praten die 
weet welke mogelijkheden er zijn, die onafhankelijk 
is en geen belangen heeft bij een zorgverzekering of 
gezondheidsorganisatie.

Ook vroegen Ellen en Jessie naar onze mening over het 
instellen van een zorgverzekering voor alle Utrechters. 
De U-polis, die er nu is, is alleen bestemd voor mensen 
die weinig geld te besteden hebben. We hebben het 
eerst over de naam U-polis, die we nu niet zo goed 
vinden. Veel mensen verwarren het met de U-pas. 

Dan bespreken we of inwoners van Utrecht die meer 
geld te besteden hebben, mee zouden willen doen 
aan zo’n verzekering. Elke Utrechter zou dan kunnen 
kiezen voor een Utrechtse verzekering en de kosten 
worden tegelijk beter verdeeld. We zien wel wat 
voorwaarden, maar denken dat het een goed idee kan 
zijn om dit verder uit te werken. Een van de leden van de 
klankbordgroep zegt dat ze het wel fijn zou vinden bij 
een kleinere, plaatselijke zorgverzekering te horen; dat 
geeft meer een gevoel van saamhorigheid. 

Ellen en Jessie nemen onze meningen mee in hun 
besluit. Ze gaan nog bij andere organisaties langs en 
laten weten wat hun beslissingen zijn. Dat zal nog wel 
even duren; er moet heel veel gedaan worden voordat 
zulke regelingen er zijn en uitgevoerd kunnen worden.

In gesprek over een zorg-adviespunt
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INTERVIEW MET 
JULIA KLEINRENSINK
door Bert, Corrie, Pieter (panelmedewerkers) 
en Rachel (projectmedewerker)

Op 16 maart gingen we naar het stadhuis om Julia 
Kleinrensink, fractievoorzitter van GroenLinks in de 
Utrechtse gemeenteraad, te interviewen over haar 
werk. Aanleiding was dat Meetellen in 2021 input heeft 
gegeven op het verkiezingsprogramma van GroenLinks 
en we benieuwd zijn hoe ze daar op terugkijkt. 

Maar eerst willen we graag weten: wat doet een 
gemeenteraadslid eigenlijk allemaal? 
“Mijn werk als raadslid kost minstens 3 dagen per week. 
Op donderdagen zijn er vergaderingen en ben ik van ‘s 
ochtends 10 tot ‘s avonds 11 uur bezig. Daarnaast ben ik 
op vrijdagen en veel avonden bezig met beleidsstukken 
lezen, onze mening of vragen daarover te formuleren en 
ben ik debatten aan het voorbereiden. Deze debatten 
vinden doorgaans plaats in commissies, maar één keer 
in de maand is er een raadsvergadering, waarbij er 
ook gestemd wordt. Commissies bestaan uit mensen 
van verschillende politieke partijen die woordvoerder 
zijn over hetzelfde onderwerp. Mijn onderwerpen zijn 
werk & inkomen, maatschappelijke opvang, ruimtelijke 
ordening en, sinds kort, circulaire economie. Omdat 
raadslid een deeltijdfunctie is, werk ik de rest van de 
week als projectleider laaggeletterdheid en schulden 
bij de bibliotheek Lek & IJssel.”

Er zijn veel expats - dat zijn mensen die tijdelijk voor 
hun werk in het buitenland zijn - in onze gemeente en 
tegelijkertijd is er ook veel werkloosheid. Missen wij 
dan bepaalde opleidingen of kwaliteiten in onze stad?
“Goede vraag! Er is een groep mensen die moeilijk aan 
het werk komt en toch zie je ook overal tekorten en 
vraagt men personeel. Hoe zorgen we ervoor dat de 
banen bij de mensen passen en niet de mensen bij de 
banen? Ik ga ervan uit dat iedereen wil werken, maar 
dat vraagt soms wel iets van werkgevers, omdat niet 
iedereen over alle vereisten beschikt. Daarnaast is er 
veel behoefte aan mensen die praktisch geschoold zijn, 
maar dat zie je niet terug in de salarissen. Daar zou wat 
mij betreft wel iets aan mogen veranderen.” 

Tegenwoordig is de groeiende kloof tussen arm en rijk 
ook vaak in het nieuws. Hoe kijk je daar tegenaan? 
“Die verschillen zijn wel echt groot in Utrecht vergeleken 
met andere grote steden. De middencategorie 
in Utrecht is best wel klein. Je ziet in de stad dat 
mensen nog steeds in armoede opgroeien; de 
levensverwachting verschilt per wijk soms wel 12 jaar en 
dan is het nodig om ongelijk te investeren voor gelijke 

kansen. Soms moet je meer doen om gelijke kansen te 
creëren; in Utrecht hebben we bijvoorbeeld regelingen 
voor extra geld bij armoede, we bieden maaltijden aan 
op scholen, en we proberen door investeringen in de 
gezondheidszorg de verschillen te verkleinen.” 

Dan zijn we natuurlijk ook benieuwd naar de 
samenwerking met Meetellen. Hoe kijk je daar op 
terug? En wat hebben jullie daar uit meegenomen?
“Het is heel belangrijk om met mensen in gesprek te 
gaan om hun mening te leren kennen. Eigen gedachten 
ken je allang en die van anderen niet. Iedereen loopt 
tegen andere dingen aan en het is heel waardevol om 
dat te horen. Ik zie het als mijn taak om de mensen die ik 
niet heb gehoord actief te benaderen; de samenwerking 
met Meetellen is daar een voorbeeld van. Als ik terugkijk 
op onze gesprekken, dan zie ik dat veel van wat we toen 
van jullie hebben gehoord, is teruggekomen in ons 
verkiezingsprogramma en later in het coalitieakkoord. Ik 
heb het dan over onderwerpen zoals betaalbaar wonen, 
iedereen meenemen in de energietransitie en dat het 
belangrijk is om goede regelingen te hebben voor 
mensen die met armoede te maken hebben. Daarin 
hebben we dan ook extra geïnvesteerd.” 

“En persoonlijk ben ik ook anders naar de stad gaan 
kijken. Wat ik bijvoorbeeld nog heel goed weet is dat 
iemand van jullie zei: “Ik heb het nodig dat er plekken 
zijn in de stad, waar ik even kan zitten omdat ik niet 
lange stukken kan lopen.” Als ik nu door de stad loop let 
ik daar extra op. Daarnaast kennen sommige mensen 
het systeem veel beter dan andere en niet iedereen 
beschikt over de vaardigheden of tijd om de juiste paden 
binnen de gemeenten te vinden. Zo krijg ik bijvoorbeeld 
veel meer mailtjes over vuilnisbakken dan over werk 
en inkomen. Niets ten nadele van vuilnisbakken, maar 
ik zou willen dat ik er evenveel krijg over werk en 
inkomen! Ik las laatst in een artikel dat veel mensen 
geen toegang tot informatie hebben: kranten zijn duur 
en niet iedereen heeft de digitale vaardigheden om alle 
informatie via internet te vinden. Dat zijn wel dingen om 
over na te denken en Meetellen is hier ook mee bezig. 
Daarom blijf ik graag met jullie in contact.”

Tot slot: hoe is het eigenlijk om politicus te zijn?
Julia, glimlachend: “Heel leuk en dynamisch, maar het  
kost wel veel tijd. Aan de andere kant zie ik nog zoveel 
onrechtvaardigheid en als ik thuis zit, word ik alleen 
maar bozer. Dan kan ik beter bedenken wat ik voor 
Utrecht kan doen – want daar word ik wel blij van”. 

Julia (midden) met Corrie, Pieter, Bert en Rachel

“Bedenken wat ik voor  
Utrecht kan doen, daar 
word ik blij van.”
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PRESENTATIES ONDERZOEK
door Manuel en Ineke (panelmedewerkers)

De afgelopen tijd hebben we op verschillende plekken 
de resultaten en aanbevelingen van ons onderzoek ‘Dit 
vinden wij van de Stad’ mogen presenteren. 

Zo waren we eind februari op bezoek bij de 
afdeling Volksgezondheid en Onderzoek & Advies, 
presenteerden we tijdens een lunchbijeenkomst onze 
resultaten aan wethouders Linda Voortman (o.a. werk 
en inkomen, wmo en welzijn en diversiteit & inclusie) 
en Dennis de Vries (o.a. jeugd, wonen en buurtaanpak) 
en waren we te gast bij de Ulu Camii Moskee voor een 
presentatie aan Team Samen Stad Maken, dat zich  
bezighoudt met participatie en inspraak van bewoners.

Overal werden we hartelijk ontvangen en was men 
nieuwsgierig naar ons rapport. Onderwerpen die aan 
de orde kwamen waren o.a. andere wonen, inspraak 
en discriminatie. Er werden vragen gesteld en om te 
zorgen dat de uitkomsten meegenomen worden in het 
beleid werd ons onderzoek genoemd in de raadsbrief 
aan de burgemeester en wethouders: https://utrecht.
meetellen.nl/nieuws/2023/04/meetellen-onderzoek-
in-de-raadsbrief. De komende tijd volgen er nog meer 
presentaties. Wil je er bij zijn? Laat het ons weten!

Jaargang 11, nummer 36, april 2023
Lid worden of meer informatie: www.meetellen.nl
Facebook:www.facebook.com/MeetelleninUtrecht/
Aan-/afmelden nieuwsbrief: utrecht@meetellen.nl

VOETGANGERS EN FIETSERS 
OP DE EERSTE PLAATS
door Corrie en Ineke (panelmedewerkers)

In april 2021 heeft de gemeenteraad van Utrecht de Visie 
Vervoer vastgesteld. Dit is een plan dat in meer jaren 
wordt uitgevoerd. Het is namelijk een hele puzzel om 
het vervoer in Utrecht zo in te richten dat iedereen mee 
kan doen naar vermogen - zowel qua bewegen als wat 
geld betreft. Op 16 februari organiseerde de gemeente 
daarom een bijeenkomst om te bespreken welke 
aanpassingen er nodig zijn voor alle vervoerstypen 
(voetgangers, fietsers, auto’s, deelvervoer, openbaar 
vervoer en doelgroepenvervoer) en fietsers en 
voetgangers staan daarbij momenteel op nummer één.

De gemeente is van plan om de komende tijd bij 
verschillende netwerken langs te gaan om knelpunten 
met betrekking tot vervoer en ideeën voor oplossingen 
op te halen. Ook vindt zij het belangrijk om hierbij 
ervaringsdeskundigen te betrekken; bijvoorbeeld door 
een busrit te maken met iemand die in een rolstoel zit 
of de stad in te gaan met iemand die slecht kan zien. 
Meetellen heeft aangegeven ook graag de ervaringen 
van panelleden te willen laten horen als het gaat om 
toegankelijk vervoer voor iedereen. We hopen daarom 
binnenkort een klankbordgroep te kunnen organiseren 
over dit onderwerp. Wordt vervolgd dus!

THUIS IN JE WIJK
door Rachel (projectmedewerker)

Op 31 januari zette ik namens Meetellen mijn 
handtekening onder het akkoord “Thuis in je Wijk”. Dit 
project van de gemeente is er op gericht dat iedereen 
in Utrecht zichzelf kan zijn en zich thuis voelt in zijn wijk. 
Panelleden hebben tijdens verschillende bijeenkomsten 
hun ervaringen gedeeld over wat zij belangrijk vinden, 
bijvoorbeeld dat er plekken zijn waar je makkelijk naar 
binnen loopt voor een kopje koffie, je buurtgenoten 
kunt ontmoeten en dat je je daar welkom voelt. Veel van 
deze punten zijn terechtgekomen in het akkoord. 
Trots dus, dat ik namens Meetellen, ook mijn 
handtekening mocht zetten onder dit akkoord. De tekst 
van het hele akkoord is te lezen op onze website https://
utrecht.meetellen.nl/nieuws/2023/04/thuis-in-je-wijk 

Rachel tekent namens Meetellen het akkoord

Presentatie bij Volksgezondheid en team Onderzoek
& Advies van de gemeente

Presentatie aan wethouders Linda Voortman en 
Dennis de Vries

Beleving

Beschikbaar
Bruikbaar

Betaalbaar
Begrijpelijk

van A

Is het aanbod nabij beschikbaar?

Voldoet het aan de eisen van de doelgroep?

Zijn de kosten acceptabel voor de doelgroep?

Past de communicatie bij de doelgroep?

Is het vervoermiddel veilig, gemakkelijk en prettig om te gebruiken? 

naar B

Analyse van drempels vervoer voor iedereen
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